
Protokół Nr 49/09
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 23.11.2009r. Początek 
posiedzenia godz. 16.30 zakończenie 19:50.
Obecni Członkowie Komisji :
1.Genowefa Pohoska -
2. Anna Klepacz -
3.Zofia Ujma - 
4. Tadeusz  Bierowski  - 
5. Piotr Tyrawa -
6. Kordian Kosowski - nieobecny

Nieobecni usprawiedliwieni: 
Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
1. Pani Skarbnik G.Nawalaniec
2. Pan Burmistrz M. Górecki
3. Pan Przew. RM T. Cwynar 

Porządek obrad : 
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  opłat  za  świadczenia  w  oddziałach 

przedszkolnych i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miejską Kowary.
3. W sprawie wysokości  ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej  straży pożarnej, 

który  uczestniczył  w działaniu  ratowniczym lub  szkoleniu  pożarniczym organizowanym 
przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę.

4. Rozpatrzenie  pisma   Miejskiego  Klubu  Sportowego  „Olimpia”  w sprawie  dodatkowego 
dofinansowania klubu w kwocie 15 tys. złotych.

5. Zmiany w budżecie Miasta na rok 2009.
6. Dalsze prace nad projektem budżetu Miasta na rok 2010.
7. Sprawy różne.

STRESZCZENIE  PRZEBIEGU  OBRAD

Ad1.Przewodnicząca  otworzyła  posiedzenie  witając  wszystkich  przybyłych.  Następnie 
przedstawiła porządek posiedzenia , który został przyjęty jednogłośnie.

Ad2.Projekt uchwały przybliżyła  pani  Skarbnik.  W toczącej  się dyskusji  podnoszono wysokość 
zmian  w  opłatach  za  pobyt  dziecka  w  przedszkolu  ponad  podstawę  programową.  W dyskusji 
większość członków Komisji   wyraziła swoje zdanie twierdząc ,że projekt  tej  uchwały mocno 
obciąży budżet  rodzinny w przypadku ,  gdy oboje rodziców pracuje  osiem godzin.  Zmiany tej 
uchwały  obejmują  także  oddziały  przedszkolne  w szkole,  gdzie  również  za  pobyt  dziecka   w 
oddziale ponad podstawę programową rodzice będą wnosić opłaty. W/g wyliczeń pani Skarbnik 
nowa opłata w przedszkolu , gdyby rodzice pozostawili dziecka na osiem godzin wyniesie ok. 258 
zł. ,zaś w oddziale przedszkolnym w szkole ok. 100 zł. Komisja biorąc pod uwagę głównie zmiany 
w przepisach  w zakresie  podstawy programowej  określonej  w rozporządzeniu  MEN z dnia  23 
grudnia 2008r czterema głosami za ,(jeden wstrzymujący się) .oceniła projekt uchwały pozytywnie.

Ad3.Projekt  uchwały  omówiła  pani  Skarbnik.  Projekt  uchwały  określa  wysokość  ekwiwalentu 
członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w  działaniu ratowniczym lub w szkoleniu 



pożarowym.  Jego  wysokość  została  określona  zgodnie  z  przepisami   w  sprawie  przeciętnego 
wynagrodzenia  w  drugim kwartale  2009r.tj.3,081,48  zł.  Wysokość  tego  ekwiwalentu  nie  może 
przekraczać  1/175  przeciętnego  wynagrodzenia.   Ekwiwalent  jest  wypłacany z  budżetu  gminy. 
Przyjęcie tego projektu uchwały daje oszczędności dla budżetu gminy ok. 100 tys. zł w stosunku 
rocznym. Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.

Ad4.Komisja wnikliwie rozpatrzyła,  kolejny raz pismo Miejskiego Klubu Sportowego „Olimpia” 
w  sprawie  dodatkowego  dofinansowania  w  kwocie  15  tys.  zł.  Po  burzliwej  dyskusji  Komisja 
przyjęła następujące stanowisko. Z wykazanych w piśmie zobowiązań Klub ma do wypłacenia do 
końca roku 2009 kwotę 17 109,36 zł. Połowę tej kwoty należałoby do końca tego roku uregulować 
z  budżetu  miasta,  pozostałą  część  zobowiązań  powinien  uregulować  Klub  ze  zwiększonego 
własnego budżetu do wysokości 117 tys. zł. w roku 2010.Powyższe rozwiązanie będzie możliwe 
jeśli  Miejski Klub Sportowy „Olimpia” w Kowarach udostępni do wglądu pełną dokumentację 
finansową.Za przyjęciem tego rozwiązania głosowało czterech członków Komisji ,natomiast  Pani 
Klepacz uważa , że należałoby pomóc „Olimpii „  pokrywając wszystkie ich zobowiązania.

Ad5.Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok omówiła Pani Skarbnik. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie.

Ad6.Komisja uznała, że prace związane z projektem budżetu na rok 2010 ze względu na późną porę 
należy  przenieść  na  następne  posiedzenie  Komisji  tj.  24.11.09r  o  godz.  1730.Termin  został 
zaakceptowany.
Na tym zakończono posiedzenie Komisji.

Wnioski Komisji:

1. Jak w streszczeniu obrad.

Protokołowała                                                                           Przewodnicząca Komisji 
G. Pohoska                                                                                           G. Pohoska

  


